
Nota de Premsa
Calvià, 8 de maig de 2020

CONCLOU LA PRIMERA SETMANA DE REUNIONS AMB AGENTS SOCIALS I
ECONÒMICS I ELS GRUPS MUNICIPALS PER CONSENSUAR UN PLA DE

REACTIVACIÓ DEL MUNICIPI

S'està treballant en noves propostes per posar sobre la taula un segon paquet de
mesures socials, econòmiques i fiscals

Aquesta setmana s'han celebrat les primeres reunions per consensuar un Pla d'actuació
per a la recuperació social, econòmica i mediambiental en el municipi de Calvià, a què es
van comprometre en el Ple del passat dia 30 d'abril l'equip de govern municipal i tots els
grups amb representació al consistori calvianer, a través d'una declaració institucional.

En la trobada setmanal del batle Alfonso Rodríguez Badal amb les portaveus dels grups
(Nati Francès, Marga Plomer, Luisa Jiménez, Gaël Thyus i Esperanza Catalá), i en les
reunions  convocades  amb  les  associacions  hoteleres  del  municipi,  els  representants
sindicals  d'UGT i  CCOO, el  sector  del  comerç (ACOTUR) i  el  sector  de l'oci  nocturn
(ABONE), s'ha començat a treballar en diferents propostes per posar sobre la taula, la
setmana que ve, un segon paquet de mesures de suport a les empreses i autònoms de
terme municipal, i la ciutadania de Calvià en general.

Entre aquestes mesures, es contempla l'ampliació de l'espai per a les terrasses de bars i
restaurants, sempre que sigui possible, perquè puguin seguir mantenint els seus negocis,
complint amb els nous protocols sanitaris, i mantenint llocs de treball. En el primer paquet
de mesures, aprovat en el Ple extraordinari del 21 d'abril, ja es va acordar una millora per
al sector amb la devolució del pagament de la taxa per ocupació de domini públic de
taules i cadires corresponent a tot l'any 2020 ja cobrada i la bonificació del cent per cent
d'aquesta taxa per ocupació per qui encara no l'ha abonat.

Una altra de les propostes sobre les que s'està treballant és en recalcular la taxa de
recollida  i  eliminació  de  residus  als  sectors  productius  que  s'han  vist  afectats  per  la
paralització de l'activitat econòmica, principalment vinculada a l'activitat turística, com són
el sector del comerç, hoteler i bars i restaurants.

Amb el Pla de recuperació allò que es pretén és cobrir les necessitats socials que ha
provocat  la  crisi  del  Covid-19  i  adoptar  mesures  per  donar  suport  a  la  recuperació
econòmica del municipi. Però, a més, es vol treballar per dissenyar, a mig i llarg termini,
un nou escenari, desitjat, davant la nova realitat: el d'avançar cap a un turisme en què la
qualitat s'imposi a la quantitat.

Reunió amb la presidenta Armengol

El batle de Calvià ha mantingut també aquesta setmana una reunió amb la presidenta de
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la Govern, Francina Armengol, juntament amb els batles de Marratxí i Llucmajor. Durant la
trobada,  Alfonso  Rodríguez  Badal  va  compartir  la  preocupació  per  l'inici  de  l'activitat
turística i reiterant una sèrie d'idees, algunes de les quals ja s'han posat sobre la taula en
la Comissió de Turisme de la  FEMP que presideix,  com la necessitat  de que hi  hagi
bonificacions en els vols nacionals a les illes per poder competir en igualtat de condicions
que les destinacions turístiques peninsulars.

També es va tractar el procés de desescalada que ja s'ha iniciat, i la preocupació per tal
que se segueixin respectant els protocols sanitaris en tots els àmbits, durant tot aquest
procés.

Finalment es va insistir en seguir reclamant a l'Estat que permeti als ajuntaments utilitzar
el seu romanent, i que es permeti tenir certa capacitat per fer inversions des del sector
públic en àmbits com la rehabilitació, l'habitatge públic o la reforma d'espais urbans.
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Nota de Prensa
Calvià, 8 de mayo de 2020

CONCLUYE LA PRIMERA SEMANA DE REUNIONES CON AGENTES SOCIALES Y
ECONÓMICOS Y LOS GRUPOS MUNICIPALES PARA CONSENSUAR UN PLAN DE

REACTIVACIÓN DEL MUNICIPIO
Se está trabajando en nuevas propuestas para poner sobre la mesa un segundo

paquete de medidas sociales, económicas y fiscales

Esta  semana se  han  celebrado  las  primeras  reuniones  para  consensuar  un  Plan  de
actuación para la recuperación social, económica y medioambiental en el municipio de
Calvià, al que se comprometieron en el Pleno del pasado día 30 de abril el equipo de
gobierno municipal y todos los grupos con representación en el Consistorio calvianer, a
través de una declaración institucional.

En el encuentro semanal del alcalde Alfonso Rodríguez Badal con las portavoces de los
grupos (Nati Francés, Marga Plomer, Luisa Jiménez, Gaël Thyus y Esperanza Catalá), y
en  las  reuniones  convocadas  con  las  asociaciones  hoteleras  del  municipio,  los
representantes sindicales de UGT y CCOO, el sector del comercio (ACOTUR) y el sector
del  ocio  nocturno (ABONE),  se  ha empezado a trabajar  en  distintas  propuestas  para
poner sobre la mesa, la semana que viene, un segundo paquete de medidas de apoyo a
las empresas y autónomos del término municipal, y a la ciudadanía de Calvià en general.

Entre estas medidas, se contempla la ampliación del espacio para las terrazas de bares y
restaurantes,  siempre  que  sea  posible,  para  que  puedan  seguir  manteniendo  sus
negocios, cumpliendo con los nuevos protocolos sanitarios, y manteniendo puestos de
trabajo. En el primer paquete de medidas, aprobado en el Pleno extraordinario del 21 de
abril, ya se acordó una mejora para el sector con la devolución del pago de la tasa por
ocupación del dominio público de mesas y sillas correspondiente a todo el año 2020 ya
cobrada y la bonificación del cien por cien de esta tasa por ocupación para quien aún no
la ha abonado.

Otra de las propuestas sobre las que se está trabajando es en recalcular  la  tasa de
recogida y eliminación de residuos a los sectores productivos que se han visto afectados
por  la  paralización  de la  actividad económica,  principalmente  vinculada a  la  actividad
turística, como son el sector del comercio, hotelero y bares y restaurantes.

Con el Plan de recuperación lo que se pretende es cubrir las necesidades sociales que ha
provocado  la  crisis  del  Covid-19  y  adoptar  medidas  para  apoyar  la  recuperación
económica del municipio. Pero, además, se quiere trabajar para diseñar, a medio y largo
plazo,  un  nuevo escenario,  deseado,  ante  la  nueva realidad:  el  de  avanzar  hacia  un
turismo en el que la calidad se imponga a la cantidad.

Reunión con la presidenta Armengol
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El alcalde de Calvià ha mantenido también esta semana una reunión con la presidenta del
Govern,  Francina  Armengol,  junto  a  los  alcaldes  de  Marratxí  y  Llucmajor.  Durante  el
encuentro, Alfonso Rodríguez Badal compartió la preocupación por el inicio de la actividad
turística y reiterando una serie de ideas, algunas de las cuales ya se han puesto sobre la
mesa en la Comisión de Turismo de la FEMP que preside, como la necesidad de que
haya bonificaciones en los vuelos nacionales a las islas para poder competir en igualdad
de condiciones que los destinos turísticos peninsulares. 

También se trató el proceso de desescalada que ya se ha iniciado, y la preocupación por
que se sigan respetando los protocolos sanitarios en todos los ámbitos, durante todo este
proceso.

Finalmente se insistió en seguir reclamando al Estado que permita a los ayuntamientos
utilizar su remanente, y que se permita tener cierta  capacidad para hacer inversiones
desde lo público en ámbitos como la rehabilitación, la vivienda pública o la reforma de
espacios urbanos.
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